
  OSTERØY KOMMUNE  

 

Møteprotokoll 

for 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
 

Møtedato: 06.06.2019 

Møtestad: Formannskapssalen 

Møtetid: kl. 16.30 – kl. 17.30 

 

      

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Aksel Låstad  Medlem 

Knut Tormod Bruvik  Medlem 

Kåre Hagebø  Utvalsleiar 

Vidar Pedersen  Medlem 

Åse Olsnes  Nestleiar 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Atle Eide  Medlem 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: sektorleiar for samfunnsutvikling og utvalssekretæren. 
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

010/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

011/19 Godkjenning av møtebok 

012/19 Referatsaker og meldingar 

013/19 Omsorg+ 2020 - 2040 - eit vegval for Osterøy kommune 

014/19 Økonomiplan 2020 - 2023 

  

 

 

 

 

 



 

 

Kartlegging av tilgjengelegheit, universell utforming og handikapparkering – gjennomgang av 

behov 

Sektorleiar for samfunnsutvikling orienterte om områdeplanen på Valestrand, og om 

parkeringstilhøvet ved legekontoret der. Saman med rådet vart behova og moglege tiltak for å betre 

parkeringstilhøvet for området drøfta.  

Rådet leverte to dokument med oversikt over behov om merking av parkeringsplassar for 
handikappa og andre behov om forbetring av tilgjengelegheit til sektorleiar. Rådet gjekk gjennom 
desse punkta saman med sektorleiar.  
 
Rådet fremma eit ønskje om at fleire parkeringsplassar for handikappa får same type merking som 
dei ved Familiens hus.  
 
Utvalsleiar skal ettersende eit skriv om Valestrand og andre områder der det kan vere behov for 
betring av tilgjengelegheit og parkeringstilhøve til sektorleiar.  



 

 

010/19: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

06.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til innkalling og sakliste.  
 
 

RFF - 010/19 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

011/19: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokoll frå 24.04.19 vert godkjend. 

   

   

06.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det vart vist til  "Steder der ein skal undersøke parkeringstilhøvet" i protokollen. Punktet om 
legekontoret i Lonevåg stemte ikkje. Retting til protokollen: Stryke punktet om parkering ved 
legekontoret i Lonevåg.   
---------------------------------------------- 
Med denne rettinga vart protokollen frå 24.04.19 godkjend.  
 
 

RFF - 011/19 VEDTAK: 

"Møteprotokoll frå 24.04.19 vert godkjend med vedteken retting." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

012/19: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

 

   



 

 

06.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

AVRØYSTING  
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 

RFF - 012/19 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

013/19: Omsorg+ 2020 - 2040 - eit vegval for Osterøy kommune 

 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Heradsstyret vedtar alternativ 2 som modell for utvikling av Omsorg+ i Osterøy kommune, slik 
rådmannen tilrår i saksframstillinga. 

   

   

05.06.2019 FORMANNSKAPET 

 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 
 

FS - 045/19 VEDTAK: 

"Heradsstyret vedtar alternativ 2 som modell for utvikling av Omsorg+ i Osterøy kommune, slik 
rådmannen tilrår i saksframstillinga." 

 

06.06.2019 ELDRERÅDET 

Sektorleiar for helse- omsorg og sosial orienterte om saka, og gjorde rede for alternativ 2 for 
utbygging av bustader.   
-------------------------------- 
Eldrerådet gav slik uttale:  
"Dei tre medlemmane som møtte støtter rådmannen sitt framlegg om alternativ 2 for utygging. 
Samtidig understreker me behovet for konkrete handlingsplanar og kompetanse i gjennomføringa av 
dette."  
 

ELD - 014/19 VEDTAK: 

Eldrerådet sin uttale:  
"Dei tre medlemmane som møtte støtter rådmannen sitt framlegg om alternativ 2 for utygging. 
Samtidig understreker me behovet for konkrete handlingsplanar og kompetanse i gjennomføringa av 
dette."  



 

 

 

06.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Kåre Hagebø gjorde slikt framlegg: "Saka vert teken til orientering." 
 
AVRØYSTING 
Ta saka til orientering: - samrøystes vedteke 
 

RFF - 013/19 VEDTAK: 

"Saka vert teken til orientering."  

 

      

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

014/19: Økonomiplan 2020 - 2023 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

«Heradsstyre tek førebels ramme for arbeidet med budsjett 2020 og økonomiplan 2020 – 2023 til 
vitande.» 

   

   

05.06.2019 FORMANNSKAPET 

Økonomisjefen var til stades i møtet ved handsaminga. 
-------------------------------------------------- 
Ordføraren stilte spørsmål om årsaker til større underskot i økonomiplanen. 
 
Økonomisjefen viste m.a. til driftsunderskot i 2019, mindre inntekter og høgare utgifter som følgje av 
nye lovpålagte tiltak. 
-------------------------------------------------- 
AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes tilrådd. 
 

FS - 044/19 VEDTAK: 

«Heradsstyre tek førebels ramme for arbeidet med budsjett 2020 og økonomiplan 2020 – 2023 til 
vitande.» 

 

06.06.2019 ELDRERÅDET 

Saka vart ikkje handsama fordi eldrerådet ikkje var vedtaksføre.  
 



 

 

ELD - 015/19 VEDTAK: 

Saka vart ikkje handsama fordi edrerådet ikkje var vedtaksføre.  

 

06.06.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Kåre Hagebø gjorde slikt framlegg: "Saka vert teken til orientering" 
 
AVRØYSTING 
Ta saka til orientering: - samrøystes vedteke 
 
 

RFF - 014/19 VEDTAK: 

"Saka vert teken til orientering." 
 
 

 

      

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Neste møte for rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 

 

Neste møte for rådet skal haldast torsdag 29.08, kl. 16.30.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skrive under møteprotokollen saman med utvalsleiar vart Åse Olsnes og Knut Tormod Bruvik 

valde.  

 

 

Lonevåg, 07.06.19 

 

Marie Koksvik Thorsen 

utvalssekretær 

 

---------------------------------                 -----------------------------            ----------------------------------    

Kåre Hagebø                                       Åse Olsnes                               Knut Tormod Bruvik  

utvalsleiar  
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